

# 不锈钢厨房用品,厨房工程,亿高消毒柜YTD330A

产品名称	不锈钢厨房用品,厨房工程,亿高消毒柜YTD330A
公司名称	深圳市佳德利厨房设备用品有限公司
价格	面议
规格参数	适用空间:厨房设备 产品用途:洗涤设备配套
公司地址	深圳市龙岗区平湖街道华南城北门
联系电话	0755-89253311 18806663566

## 产品详情

### 豪华包厢保洁柜

luxurious casing cleanliness-keeping cabinet series

首创上置大理石结构，幽雅美观。

by adopting the adjustable switch controlling technology, the sterilizing time can be controlled according to your wish.

采用轻触式微电脑控制技术，操作更方便。

vertical cabinet, beautiful and elegant.

特设门控开关，有效防止臭氧泄漏，多重保护装置，使用更放心。

the specially-equipped door controlled switch can effectively prevent the ozone leakage; the multiple protective devices set your mind at ease when using.

采用紫外线臭氧保洁加中温烘干方式。

by adopting the ultraviolet ozone cleanliness-keeping and intermediate.

豪华保厢保洁柜以高档大理石作台面，尽显尊贵典雅，同时具有多功能综合功能，杀菌无死角，无残毒，寿命长等特点，能有效杀灭大肠杆菌，金黄色葡萄球等病菌。

the luxurious box cleanliness-keeping cabinet adopts high-grade marble top to fully display the nobleness and elegance, and has multiple comprehensive functions and features including killing bacteria without any omission, no residual toxic substance, long service life, etc, and

can effectively kill bacillus coli, staphylococcus and other pathogenic bacteria.

适合高级宾馆、酒楼、夜总会、ktv房等场所，可对各式碗具、杯具等物品进行保洁消毒。

it is suitable for high class hotels, restaurants, nightclubs, ktv rooms and other places, and is used for cleanliness-keeping and sterilizing of various bowls, cups and other tableware.

### 主要技术参数

型号	ytd330a
额定电压、频率	220v 50hz
发热管功率	800w
紫外线臭氧管功率	8w
总容积	300l
柜内温度	小于80
消毒时间	45分钟左右
消毒星级	保洁烘干
每层载重量	8kg
紫外线臭氧管使用寿命	不小于1000小时
外形尺寸	750 × 470 × 1095
发热管有效使用寿命	3000h
卫生许可证号	粤卫消证字[2003]第0271号

本产品的加工定制是否，适用空间是厨房设备，产品用途是洗涤设备配套，类型是收银台，品牌是亿高，型号是YTD330A，外形尺寸是750 × 470 × 1095（mm），净重是65（KG），总功率是808